

June 15, 2025

Appointment of Chief Islamic Banking Officer

In line with the Executive Regulation of the Capital Market Law, we would like to inform you that Bank Dhofar has appointed Mr. Amor Said Mohamed Al Amri as Chief Islamic Banking Officer with effect from 15th June 2025.

Mr. Amor joined Bank Dhofar in July 2022. He is a senior level executive with over 20 years of experience in Banking (Conventional & Islamic Domains) both locally and overseas. Mr. Amor has a Master's Degree in Business Administration.

تعيين رئيس للخدمات المصرفية الإسلامية

بناء على متطلبات اللائحة التنفيذية لقانون سوق المال، نود إفادتكم بأنه تم تعيين الفاضل/ عامر بن سعيد بن محمد العمري كرئيس تنفيذي للخدمات المصرفية الإسلامية اعتباراً من 15 يونيو 2025م.

انضم الفاضل/ عامر إلى بنك ظفار في يوليو ٢٠٢٢، ويتمتع بخبرة تتجاوز 20 عامًا في مجال الخدمات المصرفية للأفراد (التقليدية والإسلامية) محليا واقليميا، ويحمل درجة الماجستير في إدارة الأعمال.

Best Regards,

وتقبلوا خالص الاحترام والتقدير،،،

Saleh Mohammed Saif Al Hadhrami AGM - Board Secretary



صالح محمد سيف الحضرمي مساعد المدير العام/ أمين سر مجلس الإدارة